
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w  dniu 21 sierpnia  2008r. 
 
Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
W zebraniu uczestniczyły : Przewodnicząca Rady Gminy p. Joanna Krupska,  Wójt Gminy p. 
Ireneusz Demianiuk ,  Skarbnik Gminyp. Teresa Maksymiuk. 
 
 Przewodniczący  Komisji p. Jan Abramczuk  otworzył  zebranie  witając  wszystkich  
przybyłych.    
Temat spotkania  to : analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2008 rok. 
 
Skarbnik Gminy  - omówiła  sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2008r.  
Budżet po stronie dochodów został zrealizowany w 33,63% z czego dochody bieżące 55,02% 
i dochody majątkowe 0,29%. 
Realizacja dochodów bieżących jest zadawalająca  ale nadal powtarzają się niektóre pozycje  
z zaległościami np. podatku od nieruchomości / RUBIKON, JOTA, Spółdzielnia Parczew/. 
Dokonywana jest analiza zaległości podatkowych zmierzająca do likwidacji zaległości  
- wystawiane są upomnienia oraz tytuły wykonawcze,  
- wpływają podania o umorzenia  oraz o rozłożenie na raty. 
Poinformowała o wynikach obniżenia górnych stawek podatków. 
Budżet po stronie wydatków został zrealizowany w  25,68%,  z tego wydatki bieżące 49,83% 
a wydatki majątkowe 0.95%. 
Środki zostały wykorzystane na utrzymanie 5 jednostek organizacyjnych oświaty, 4 szkól 
publicznych prowadzonych przez osoby fizyczne, 9 jednostek OSP  oraz Urzędu Gminy. 
Wykonane zostało oznakowanie ulic w Komarówce Podl. 
 
Z zadań inwestycyjnych i remontowych wykonano: 
1/ przygotowanie dokumentów / mapy, wyrysy i inne/ do sporządzenia koncepcji rozbudowy 
sieci kanalizacyjnej, wykonano studium do projektu na wodociąg Komarówka Podl. Wólka , 
Walinna, Żulinki i Przegaliny Duże. 
2. wykonano dokumentację na ul. Osiedlową 
3/  wykonano studium wykonalności na drogę Żeelizna – Przegaliny Duże i Komarówka – 
Derewiczna. 
4/ wykonano drobne remonty w budynkach komunalnych. 
 
Realizacja  większych  zadań remontowych oraz  zadań  inwestycyjnych  odbywać się  będzie 
w II  półroczu br.: 
- remonty dróg żużlem, piaskiem i kamieniem 
- remont budynku przy ul. Ks. J. Rudnickiego 
- remont budynku w Derewicznej 
- budowa sieci wodociągowej na ul. Krótkiej 
- budowa drogi Przegaliny Małe - Ossowa 
- zakup samochodu dla OSP Komarówka Podl. 
-  zagospodarowanie placu zabaw przy Przedszkolu 
- dobudowa oświetlenia drogowego w Przegalinach i Derewicznej 
- wykonanie remontu budynku w celu adaptacji go do prowadzenia Warsztatów Terapii 
Zjęciowej. 
 Przedstawiła  stan zobowiązań tytułów dłużnych oraz gwarancji i poręczeń na 
30.06.2008r. 



 
Pan Jan Borowik – zapytał o realizację  inwestycji planowanych z  udziałem funduszy 
unijnych? 
-  co z dokumentacja na ul. Osiedlową? 
- wodociąg do p. Mirończuka? 
 
Wójt Gminy -  jeżeli otrzymamy fundusze unijne to  planowane inwestycje będą realizowane, 
Dokumentacja na ul. Osiedlową jest zlecona ale jeszcze nie wykonana,  wodociąg – 
dokumentacja  jest przygotowana ale będzie realizowany jeżeli wystarczy nam pieniędzy. 
 
Pan Lipka Tomasz – poruszył  temat wywozu  szamb 
 
Wójt Gminy – zgodnie z przepisami koncesje na wywóz szamb na  terenie naszej gminy 
otrzymał p. Bryja  i on realizuje to zadanie. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy -  na Stowarzyszenie 9 tys. zł.? 
 
Pani Elżbieta Zienkiewicz- w budżecie zostały zaplanowane środki w kwocie  9 tys. zł.  na 
realizację  zadań   z zakresu przeciwdziałania alkoholizmowi / środki uzyskane  z wpłat za  
wydanie  zezwoleń na sprzedaż  napojów alkoholowych/ 
Ogłoszony został konkurs na realizację 3 zadań i konkurs wygrało nasze Stowarzyszenie 
‘ Przyszłość i Nadzieja” – otrzymali dotację i realizują te zadania. 
 
Pan Jan Borowik -  Gminna Komisja  Przeciwdziałania Alkoholizmowi ? 
 
Pani Elżbieta Zienkiewicz -  przewodniczącym jest  p. Teresa  Magier, członkowie Komisji 
pobierają wynagrodzenie w wysokości  6% najniższego  wynagrodzenia. 
Przedstawiła skład osobowy Komisji. 
 
Pan Zbigniew Wiszniewski – zwrócił  uwagę  na  odbywające się kilkakrotnie naprawy 
sprzętu nagłaśniającego oraz zakup nowego sprzętu w GCK – wysokie koszty. 
Jak również czynsz  za lokal na bibliotekę -  szukać nowego lokalu. 
 
Pan Jan Borowik -  zwrócił uwagę na wysokość  opłaty   za  Przedszkole /nie zmieniana jest 
już od kilku lat/  oraz  koszty promocji gminy : - Katolickie Radio Podlasie oraz  życzenia  
świąteczne.  
Budżet był już zmieniany 4 razy – realizowany jest zgodnie z planem, zarzutów nie  ma, 
martwi  jednak fakt, że nie są realizowane te większe inwestycje. 
 
Skarbnik Gminy – pozostały do realizacji tylko inwestycje unijne. 
 
 Komisja pozytywnie oceniła realizację budżetu gminy   za I półrocze  2008 roku. 

 

 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant       Przewodniczący  Komisji 
 
          Wiesława Troć              Jan Abramczuk 


